
Aan het college van Burgemeester en Wethouders, aan alle raadsleden van de 
Gemeenteraad, aan de omgevingsmanagers/projectleiders, 

Hierbij reageren wij op bovengenoemde brief over het plaatsen van 30 woonunits in wijkpark 
Ellertsveld waartegen wij bezwaar aantekenen. Wij hebben tijdens de zomervakantie in het 
buitenland tot zeer grote ontsteltenis kennis genomen van deze brief middels een bericht op 
een openbare Facebook-groep. 

Dat de Oekraïense vluchtelingen adequaat gehuisvest moeten worden zijn wij het mee eens. 
De wijze waarop de gemeente Huizen dit tot op heden heeft aangepakt voelt daarentegen 
als slinks, minachtend en volstrekt onacceptabel. De aanpak heeft ons als bewoners 
gedwongen om in actie te komen wat betreurenswaardig genoeg ook een weerslag op 
de Oekraïense vluchtelingen heeft. 

Wij zijn circa twee jaar geleden vanuit Utrecht terug naar de gemeente Huizen verhuisd 
waarbij de keuze voor de woning aan het Enkhuizerzand specifiek is gemaakt vanwege de 
groene omgeving zoals vastgelegd in het bestemmingsplan. De groene omgeving heeft de 
bereidheid om ruim boven de vraagprijs te bieden sterk beïnvloed. Daarbij maakt, als 
aanstaand jong gezin, het extra zuur om te lezen over de plannen die door de gemeente aan 
de omliggende bewoners van het wijkpark zijn medegedeeld als voldongen feit met een 
ernstig gebrek aan empathie vanuit de gemeente. 

Hierbij maken wij reeds ons bezwaar kenbaar, en zullen dit na het ontheffingsbesluit officieel 
gaan indienen tegen zowel de handelswijze van de gemeente Huizen als het plaatsen van 
de woonunits. Daarbij zijn wij voornemens om een claim bij de gemeente Huizen neer te 
leggen in verband met de waardevermindering van onze woning.  

Graag laten wij ons spoedig en op gedetailleerd niveau nader informeren over: 
• De onderzochte alternatieve locaties voor het plaatsen van de woonunits en op welke

gronden deze zijn afgevallen met daarbij specifiek aandacht voor de locatie Vista 
nabij de Aristoteleslaan;  

• De impact die het plaatsen van de woonunits op het groen in wijkpark Ellertsveld
heeft. Of te wel, in hoeverre worden bestaande bomen en struiken op en rondom het 
wijkpark aangetast en wat wordt er gedaan om het behoud ervan te waarborgen?; 

• De mate waarin er een toename wordt verwacht in autoverkeer rondom het wijkpark.

Ik verzoek de afdeling communicatie deze brief zo spoedig mogelijk aan het College van 
Burgemeester en Wethouders, alle leden van de Gemeenteraad en aan de 
omgevingsmanager/projectleider door te 
sturen. 
Graag ontvang ik een bevestiging van zowel de ontvangst van deze brief als het doorsturen 
van deze brief aan het College, de Gemeenteraad en omgevingsmanager/projectleider. 

Met vriendelijke groet, 
geanonimiseerd
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